

CALL FOR CULTURE

German below!

The MILLERNTOR GALLERY is an annual international art, music and culture festival initiated by Viva con Agua ARTS and FC St. Pauli taking place **10.-13. 07.2025** and contributes as project from Viva con Agua to our vision "Water for all – all for water".

Every year, the Millerntor Stadium becomes an open platform for dialogue and exchange – locally, internationally and interculturally. Artworks of all genres and a diverse musical, cultural and educational program demonstrate the different ways in which every person can contribute to a positive social and ecological transformation. Based on the volunteer work of more than 250 supporters, the MILLERNTOR GALLERY responds to the universal language of art and music to become an active member of our civil society.

Over the years, the cultural stage has become a permanent institution of the festival. It is a stage, a project, a space, a platform where visitors meet the visions and ideas of Viva con Agua and the MILLERNTOR GALLERY. It is the place where residence meets culture and education, creating space for communication and exchange about our vision "Water for all – all for water".

CULTURAL PROGRAM:

The program is curated by a team of volunteers and full-time employees – and YOU!

As part of the MILLERNTOR GALLERY #13, we want to give creative artists the opportunity to apply for free stage time. Whether it's reading your own texts, your panel discussion, your podcast or even telling your jokes – everything is welcome and contributes to the diverse cultural and educational program of the MILLERNTOR GALLERY #13.

Send us a short concept about who you are and what you want to use your time on the cultural stage for – also a short video (max. 1 minute) is welcome.

If you are interested in participating at the MILLERNTOR GALLERY #13, **please apply until 28.02.2025 by uploading a concept (PDF)** for your stage slot on the cultural stage.

Upload here: <https://www.dropbox.com/request/11CPhdjqeV9POrN9W0ao>

HOW TO APPLY:

- Short concept for your stage slot on the cultural stage, stating your availability during the festival from 10.-13.07.2025.
- Add a short biography, which we may also use for communication purposes.
- Add a press photo and links to your socials, which we may use for communication purposes.

- And don't forget your contact details, otherwise we won't be able to consider your application.

If you have any questions, please contact Sophie Mehner, curator of Viva con Agua ARTS (s.mehner@vivaconagua.org).

We look forward to receiving creative applications that will make our society a little more colourful.



CALL FOR CULTURE

Die MILLERNTOR GALLERY ist ein jährlich wiederkehrendes internationales Kunst-, Musik- und Kulturfestival, initiiert von Viva con Agua ARTS und dem FC St. Pauli, welches vom **10.-13.07.2025** stattfinden wird und trägt als Projekt von Viva con Agua zu unserer Vision „Wasser für alle – alle für Wasser“ bei.

Jedes Jahr wird das Millerntor-Stadion, eine fest etablierte Institution im Herzen der Stadt, zu einer offenen Plattform für Dialog und Austausch, in der sich auf lokaler, internationaler und interkultureller Ebene ein heterogenes Publikum begegnet. Künstlerische Arbeiten jeglichen Genres treffen hier auf ein vielfältiges Musik-, Kultur- und Bildungsprogramm und zeigen die verschiedenen Möglichkeiten der Teilnahme an einem positiven sozioökologischen Wandel auf. Über 250 ehrenamtliche Supporter*innen, zahlreiche internationale Künstler*innen und Kulturschaffende sowie ca. 17.000 Besucher*innen werden somit zu Akteur*innen der Zivilgesellschaft.

Die Kulturbühne ist im Laufe der Jahre zu einer festen Institution des Festivals geworden. Es ist eine Bühne, ein Projekt, ein Raum, eine Zentrale, eine Plattform, wo Besucher*innen auf die Visionen und Ideen treffen, die Viva con Agua und die MILLERNTOR GALLERY ausmachen. Es ist der Ort, wo Aufenthalt auf Kultur und Bildung trifft und so Raum schafft für Vermittlung und Austausch unserer Vision „Wasser für alle – alle für Wasser“.

KULTUR-PROGRAMM:

Kuratiert wird das Programm von einem Team aus ehrenamtlichen und hauptamtlichen Engagierten – und DIR!

Im Rahmen der MILLERNTOR GALLERY #13 wollen wir wieder Kulturschaffenden die Möglichkeit geben, sich auf freie Bühnenzeiten zu bewerben. Ob es das Lesen deiner eigenen Texte, deine Podiumsdiskussion, dein Podcast oder auch das Sprechen deiner Witze ist – alles ist willkommen und trägt zum vielfältigen Kultur- und Bildungsprogramm der MILLERNTOR GALLERY #13 bei.

Schicke uns ein kurzes Konzept darüber, wer du bist und wofür du deine Zeit auf der Kulturbühne nutzen möchtest – auch ein kurzes Video (max. 1 Minute) ist willkommen.

Wenn Du Lust hast, an der MILLERNTOR GALLERY #13 teilzunehmen, **bewirb Dich bitte bis zum 28. Februar 2025** per Upload auf den folgenden Link.

<https://www.dropbox.com/request/1ICPhdjqeV9POrN9W0ao>

WIE BEWIRBST DU DICH?

- **Kurzkonzept für deinen Bühnenslot** auf der Kulturbühne mit **Angabe deiner Verfügbarkeit** während des Festivals vom 10.–13.07.2025.
- Füge eine kurze **Biografie** hinzu, die wir auch für die Kommunikation nutzen dürften



- Füge ein **Pressefoto** und **Links** zu deinen Socials hinzu, die wir für die Kommunikation nutzen dürften
- Und vergiss nicht deine **Kontaktinformationen**, sonst können wir deine Bewerbung leider nicht berücksichtigen

Für Rückfragen melde dich bei Sophie Mehner, Kuration von Viva con Agua ARTS (s.mehner@vivaconagua.org).

Wir freuen uns über kreative Bewerbungen, die unsere Gesellschaft noch ein bisschen bunter werden lassen.

